
Datum: 30-1-2018

Betreft: Schriftelijke vragen ex artikel 37 reglement van orde, betreffende verkeerssituatie / 
opknapbeurt Broek/Knapersven/Broeksteeg (Mariahout)

Geacht College,

In de Openbare besluitenlijst van B&W van 23 januari 2018 hebben we kunnen lezen dat het 
college voornemens is om in 2018 asfaltonderhoud aan Broek/Knapersven/Broeksteeg (Mariahout) 
uit te gaan voeren. 
Ons is als Algemeen Belang Laarbeek (ABL) al regelmatig ter ore gekomen dat de verkeerssituatie 
ter plaatse van bovengenoemde wegen niet optimaal is. Deze route wordt veel gebruikt door 
sluipverkeer, er wordt hard gereden en de weg heeft veel te lijden van grote landbouwvoertuigen. 
Daarnaast moet het bouwverkeer voor de nieuwbouwwijk Nieuwenhof Noord te Lieshout gebruik 
maken van deze route. Dit draagt niet bij aan een verkeersveilige situatie voor bijvoorbeeld 
fietsers. 

Bovenstaande bevindingen zijn bevestigd tijdens de raadsvisitatie in Mariahout op 14 december 
2017 tijdens de presentatie van Buurtvereniging Ut Bruukske. 

Over bovengenoemde constateringen hebben wij daarom enkele vragen:
• Heeft de gemeente ook signalen ontvangen over de beleving van een onveilige situatie ter 

plaatse? 
• Deelt het college onze mening dat er sprake is van een onveilige situatie / veel 

sluipverkeer? Kunt u dit cijfermatig bevestigen danwel ontkrachten?
• Worden tijdens het aanstaande onderhoud tevens maatregelen genomen 

o om de verkeerssituatie veiliger te maken?
o Schade aan het wegdek door landbouwverkeer zoveel mogelijk tegen te gaan?

Hopende op een spoedige reactie,

Fractie Algemeen Belang Laarbeek
Monika Slaets
Ron Verschuren
Jordy Brouwers


